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RADA GMINY SECEMIN 

        ul. Struga 2 

    woj. świętokrzyskie 

PROTOKÓŁ NR XXXIV/22 

z sesji Rady Gminy Secemin odbytej w dniu 15 czerwca 2022 roku 

w sali narad Urzędu Gminy w Seceminie w godzinach od 900 do 1105. 

 

Sesji przewodniczył Pan Bogdan Wasik – Przewodniczący Rady Gminy. 

W sesji udział wzięli: Pan Tadeusz Piekarski – Wójt Gminy, Pani Edyta Wójcik - Skarbnik 

Gminy, Pan Dominik Stawiarz – Sekretarz Gminy, Pan Zbigniew Matyśkiewicz – 

Przewodniczący Rady Powiatu Włoszczowskiego, Pan Paweł Strączyński – Radny Rady 

Powiatu Włoszczowskiego oraz radni i sołtysi z terenu Gminy Secemin według załączonej listy 

obecności. 

Radnych obecnych na sesji – 14 

 

Porządek obrad sesji przesłany radnym: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Gminy. 

4. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami. 

5. Debata nad raportem o stanie Gminy Secemin. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Wójta Gminy Secemin. 

7. Sprawozdanie z działalności finansowej i gospodarczej gminy za 2021 rok  

i rozpatrzenie udzielenia absolutorium Wójta Gminy Secemin z tego tytułu: 

– przedstawienie Uchwały IV Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Kielcach w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy sprawozdaniu  

z wykonania budżetu gminy za 2021 rok; 

– przedstawienie Uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie opinii dotyczącej wykonania 

budżetu Gminy Secemin w 2021 roku i wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium; 

– przedstawienie uchwały IV Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Kielcach w sprawie absolutorium; 

- dyskusja; 

- podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Secemin za 2021 rok; 

- podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Secemin  

z tytułu wykonania budżetu gminy za 2021 rok. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zamknięcie XXXIII sesji Rady Gminy Secemin. 



 

2 
 

Streszczenie przebiegu obrad: 

Ad. 1  

W punkcie tym Pan Przewodniczący przywitał zaproszonych gości, Pana Wójta, 

pracowników urzędu oraz radnych i sołtysów obecnych na sesji. Na podstawie logowań i listy 

obecności stwierdził, że na sesji jest obecnych 14 radnych i sesja jest prawomocna. 

Ad.2. 

 Następnie Pan Wójt zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad uchwał  

w sprawie: 

- udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Świętokrzyskiego; 

- zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2028; 

- zmian budżetu gminy Secemin na 2022 rok.  

Pan B. Wasik zaproponował, aby w/w uchwały wprowadzić do porządku obrad jako dodatkowy 

punkt, przed punktem – Wolne wnioski i informacje.  

 

Porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Gminy. 

4. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami. 

5. Debata nad raportem o stanie Gminy Secemin. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Wójta Gminy Secemin. 

7. Sprawozdanie z działalności finansowej i gospodarczej gminy za 2021 rok  

i rozpatrzenie udzielenia absolutorium Wójta Gminy Secemin z tego tytułu: 

– przedstawienie Uchwały IV Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Kielcach w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy sprawozdaniu  

z wykonania budżetu gminy za 2021 rok; 

– przedstawienie Uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie opinii dotyczącej wykonania 

budżetu Gminy Secemin w 2021 roku i wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium; 

– przedstawienie uchwały IV Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Kielcach w sprawie absolutorium; 

- dyskusja; 

- podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Secemin za 2021 rok; 

- podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Secemin  

z tytułu wykonania budżetu gminy za 2021 rok. 

8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

- udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Świętokrzyskiego; 

- zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2028; 
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- zmian budżetu gminy Secemin na 2022 rok.  

9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Zamknięcie XXV sesji Rady Gminy Secemin. 

 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia zmienionego porządku obrad.  

„Za” przyjęciem zmienionego porządku obrad głosowało 14 radnych,  

„Przeciw” – 0 głosów;  

„Wstrzymał się” – 0 głosów. 

Imienny raport głosowania w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Ad.3. 

 Do protokołu z XXXII sesji Rady Gminy Secemin uwag nie zgłoszono i przyjęto go 

jednogłośnie. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.4. 

 Następnie pan Wójt przedstawił informację z działalności w okresie między sesjami,  

a mianowicie: 

- 28.05.2022 r. Pan Wójt uczestniczył w zjeździe Zarządu Powiatowego Związku Ochotniczych 

Straży Pożarnych RP, który odbył się w m. Kluczewsko. W spotkaniu uczestniczyli: komendant 

wojewódzki i komendant powiatowy Państwowej Straży Pożarnej, wójtowie gmin oraz zarządy 

gminne Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu naszego powiatu. 

- 30.05.2022 r. odbyło się walne zebranie członków Lokalnej Grupy Działania Region 

Włoszczowski. 

31.05.2022 r. w Busku Zdroju Pan Wójt uczestniczył w zjeździe wójtów i burmistrzów Związku 

Miast i Gmin Regionu Świętokrzyskiego. 

W spotkaniu tym udział wzięli; przedstawiciel Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej, przedstawiciel Banku Gospodarstwa Krajowego, przedstawiciel Związku 

Gmin Wiejskich RP oraz samorządu miasta Camas ze stanu Waszyngton w Stanach 

Zjednoczonych. Omówione zostały tematy i problemy, z którymi spotykają się samorządy miast 

i gmin w obecnych czasach. 

- 12.06.2022 r. wspólnie z przedstawicielami jednostek OSP z Secemina, Wałkonów Dolnych 

oraz Żelisławic Pan Wójt uczestniczył w uroczystościach obchodów 100-lecia powstania 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Czarncy.  

- 13.06.2022 r. w Starostwie Powiatowym Pan Wójt spotkał się ze Starostą i Wicestarostą w 

temacie przebudowy drogi powiatowej w miejscowości Kuczków. Przedstawił ponownie swoje 

uwagi i propozycje zmian projektów tej przebudowy tak, aby uwzględnić wnioski mieszkańców 

tej miejscowości oraz zapewnić możliwość umieszczenia w pasie tej drogi sieci kanalizacyjnej. 

Otrzymał informację, że nie ma już możliwości wprowadzenia zmian w projekcie. 
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- 14.06.2022 r. wspólnie z Panią Jolantą Tyjas – radną Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego spotkał się w Urzędzie Marszałkowskim z marszałkiem Andrzejem 

Bętkowskim, marszałkami T. Jamką i M. Jońcą w temacie sfinansowania dokumentacji 

projektowej na pozostały do realizacji 600 metrowy odcinek drogi wojewódzkiej nr 795  

w m. Psary. Gmina Secemin zagwarantowała kwotę 90 tysięcy zł na ten projekt, ale najtańsza 

oferta to blisko 300 tysięcy złotych. Ostatecznie ustalono , że Gmina Secemin zwiększy 

dofinansowanie do 120 tysięcy zł, a Urząd Marszałkowski pokryje pozostałą kwotę czyli  

ok 180 tysięcy zł. 

W tym też tygodniu odbyło się spotkanie z przedstawicielem firmy budowlanej, z którym 

omówiony został zakres prac związanych z remontem pomieszczenia USC , aby dostosować 

go do wymogów administracyjnych. 

W międzyczasie odbywały się spotkania z przedstawicielami firm kanalizacyjnych, w celu 

wyłonienia wykonawcy oczyszczalni ścieków i sieci kanalizacyjnej dla miejscowości 

Międzylesie i Żelisławiczki. Rozmowy toczą się z kilkoma firmami. Uwzględniamy możliwość 

realizacji tej inwestycji w różnych konfiguracjach, gdyż mamy świadomość, że koszt wykonania 

będzie być może wyższy niż zakładana kwota 5 milionów zł, która Gmina ma do dyspozycji. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono.  

Ad.5. 

 Następnie Pan Przewodniczący poprosił o debatę nad raportem o stanie Gminy 

Secemin. Zapytał czy radni mają jakieś uwagi. 

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Ad. 6.  

 W punkcie tym przystąpiono do głosowania uchwały w sprawie udzielenia wotum 

zaufania dla Wójta Gminy Secemin. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych.  

„Przeciw; - 0 głosów; 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała  

Nr XXXIV/274/22 w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Wójta Gminy Secemin. 

Pan Przewodniczący pogratulował Panu Wójtowi otrzymanego wotum zaufania, a następnie 

udzielił głosu Przewodniczącemu Rady Powiatu Włoszczowskiego – Panu Zbigniewowi 

Matyśkiewiczowi. 

Pan Przewodniczący Rady Powiatu udzielił odpowiedzi w sprawie złożonych na poprzednich 

sesjach wniosków. Poinformował, iż została powołana odpowiednia komisja i za jej zgodą 

zostanie wykonane przejście dla pieszych w Żelisławiczkach. Na dzień dzisiejszy 

zaplanowano otwarcie ofert na wykonanie tego typu zadań w zakresie powiatowym.  
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Na obecną chwilę skomplikowany stan posiadania nie pozwala na wyremontowanie odcinka 

drogi powiatowej łączącego Czarncę z Żelisławicami. Należy ten stan uregulować, ale to 

proces trudny i długotrwały.  

Następnie pokrótce omówił sytuacje finansową Powiatu. Poinformował o inwestycjach, które 

zostały wykonane w poprzednim roku, lub są w trakcie, min.: 

- wykonano remont wiaduktu nad linią kolejową CMK w Bichniowie; 

- zakończono scalanie gruntów w Bichniowie przy czym brakło środków na wykonanie dróg 

dojazdowych do pól, ale wpłynęła decyzja z Wojewody i udało się pozyskać dodatkowe  

756 tysięcy, które być może pozwolą na dokończenie tego zadania; 

- wyremontowano i odebrano odcinek drogi Wałkonowy Górne - Krzepin; 

- wykonano dokumentację na budowę chodnika i remont drogi na ul. Jędrzejowskiej 

przebiegającej obok marketu DINO w Seceminie (wartość inwestycji 900 tysięcy zł, wartość 

dokumentacji 46 tysięcy, z czego 23 tysiące pochodzi z budżetu Gminy Secemin, natomiast 

pozostała część z budżetu Powiatu Włoszczowskiego);  

- wykonano dokumentację na drogę w Kuczkowie za kwotę 90 tysięcy zł, pochodzącą  

w całości z budżetu Powiatu Włoszczowskiego. Na budowę tej drogi pozyskano 2miliony 600 

tysięcy środków zewnętrznych, z czego 215 tysięcy pochodzi z Lasów Państwowych.  

W budżecie Powiatu zarezerwowano też środki w Kwocie 60 tysięcy zł na odszkodowania dla 

dotkniętych stratami przy realizacji inwestycji oraz 1,5 miliona na  realizację inwestycji. Ogółem 

wartość inwestycji przekracza 4 milionów 300 tysięcy, ale pozyskano na nią dofinansowanie 

60 % kwoty łącznie. 

Ponadto planowane jest wykonanie modernizacji pozostałej części drogi w Krzepinie, której 

koszt oszacowano na 200 tysięcy zł i ma być pokryty po połowie środkami pochodzącymi  

z Powiatu Włoszczowskiego i Gminy Secemin. 

Zarezerwowano środki w kwocie 90 tysięcy zł na wykonanie dokumentacji na przebudowę 

wiaduktu na drodze powiatowej nad CMK -ą w Ropocicach. 

W dalszej części swej wypowiedzi Pan Przewodniczący poinformował o podjętym przez 

Powiat programie długofalowym o dofinansowaniu przez starostwo nauki studenta na wydziale 

medycyny i studentki pielęgniarstwa, którzy zadeklarowali podjęcie pracy po ukończeniu 

studiów w ZOZ we Włoszczowie. 

Starostwo przeznaczyło też 9 000 zł na program usuwania azbestu z terenu Gminy Secemin,  

17 tysięcy zł na dofinansowanie remontu obrazu Matki Bożej Bolesnej znajdującego się  

w kościele parafialnym w Kuczkowie oraz 20 tysięcy zł na wyrównanie nawierzchni na drodze 

powiatowej, tłuczniowej w Bichniowie. Ponadto Starostwo dotuje dwie linie autobusowe  

na terenie gminy Secemin przy wsparciu Wojewody Świętokrzyskiego. Pan Z. Matyśkiewicz 

poinformował, iż z satysfakcją obserwuje funkcjonowanie przejazdu kolejowego w Woli 

Kuczkowskiej po długo oczekiwanych zmianach. 
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Dodał też, iż w budżecie Powiatu zarezerwowano 100 tysięcy zł na budowę hali sportowej przy 

LO we Włoszczowie. Pozyskano 15 milionów 800 tysięcy zł środków zewnętrznych na 

inwestycje, w tym wspomnianą budowę hali. Dodał, iż zakończone zostały remonty cząstkowe 

dróg i poinformował o problemach z wykaszaniem poboczy. Poinformował o ilości dróg 

tłuczniowych powiatowych położonych na terenie Powiatu w rozbiciu na poszczególne gminy. 

Ponownie nawiązał do sytuacji finansowej szpitala i spraw związanych z jego 

funkcjonowaniem wskazując na wykonane inwestycje typu zakup tomografu komputerowego 

czy remont pomieszczeń oddziału chirurgii oraz proces pozyskiwania lekarzy. 

Pan B. Wasik zgłosił potrzebę wykoszenia pobocza drogi powiatowej na ulicy Kolejowej  

w Seceminie, gdyż zagrożone jest bezpieczeństwo w ruchu drogowym, min ze względu na 

siedliska zwierząt w niewykoszonych trawach. 

Pan Wójt poparł prośbę Pana Przewodniczącego w temacie wykoszenia poboczy przy 

drogach powiatowych. 

Pan Z. Matyśkiewicz przyjął uwagi Pana Przewodniczącego i Wójta i przyznał, iż jest to ze 

strony Powiatu zaniedbanie związane z awarią sprzętu. Dodał, iż Powiat stać na to, aby 

pobocza wykosić, a jeśli chodzi o zwierzynę wolno żyjącą to gospodarowanie nią leży w gestii 

kół łowickich. 

Radny D. Grzesik zwrócił się do Przewodniczącego Rady Powiatu i poprosił o utwardzenie 

tłuczniem i wyrównanie odcinka drogi powiatowej Czarnca-Żelisławice. Poinformował, że  

 w temacie tej drogi miało się odbyć spotkanie z wicestarostą, ale do niego nie doszło. 

Pan Przewodniczący Powiatu obiecał, że takie spotkanie się odbędzie i poczyni starania aby 

tą drogę utwardzić. 

Pan A. Rajca zgłosił potrzebę wyremontowania odcinka drogi – wjazdu do miejscowości 

Czaryż od strony Secemina w lesie. 

Pan Z. Matyśkiewicz zaproponował spotkanie w tym temacie i ewentualną naprawę drogi.  

Pan J. Bartyzel poprosił o sprawdzenie czy nie doszło do pomyłki w temacie wyznaczenia 

przejścia w Żelisławiczkach, gdyż mówi się o wyznaczeniu przejścia w Żelisławicach  

a chodziło o skrzyżowanie w Żelisławiczkach. 

Pan Z. Matyśkiewicz nie zaprzeczył, że mogło dojść do pomyłki. 

Pan sołtys Henryk Lech  zgłosił problem wyjeżdżonego pobocza drogi powiatowej  

w Żelisławicach na odcinku od przejazdu kolejowego w kierunku szkoły. 

Pan Z. Matyśkiewicz obiecał wygospodarować pieniądze na wyrównanie i utwardzenie 

pobocza. 

Następnie głos zabrał radny powiatowy Pan Paweł Strączyński, który powitał wszystkich 

obecnych na posiedzeniu, pogratulował panu wójtowi otrzymanego wotum zaufania, 

zaznaczając, że jest to sukces wszystkich pracowników urzędu, a także radnych. Podziękował 

za wykonane inwestycje drogowe, obiekty użyteczności publicznej, sieci wodociągowe min. 

łącznik Secemin - Zwlecza. Podkreślił, że są to ważne inwestycje, zwłaszcza te  
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wodociągowo-kanalizacyjne. Podziękował za podjęte działania zmierzające do budowy 

oczyszczalni ścieków i sieci kanalizacyjnej dla m. Międzylesie, Żelisławiczki, Kuczków. Odniósł 

się do inwestycji budowy odcinka drogi powiatowej Kuczków- Wola Kuczkowska, który budzi 

wiele kontrowersji, podkreślając, że głosował za wykonaniem tej inwestycji, pomimo oporu 

mieszkańców, gdyż droga jest potrzebna. Wyraził zaskoczenie tym, że nie są w pełni dograne 

sprawy w temacie przebudowy tej drogi z mieszkańcami. 

Pan przewodniczący dodał, iż w sprawie tej inwestycji wpłynęło kolejne pismo od 

mieszkańców.  

Pan Paweł Strączyński powiedział, że trzeba dopilnować, aby ta inwestycja nie była 

„przeklinana” przez mieszkańców. Odniósł się też do przebudowy drogi na ulicy Jędrzejowskiej 

i powiedział, iż cieszy się, że ta inwestycja jest realizowana. Nawiązał do budowy dróg 

dojazdowych do pól w Bichniowie i przekazał, że po przetargu okazało się, że brakuje  

ok 1 miliona zł na ich wykonanie. Powiat będzie podejmował uchwałę, aby to zadanie zostało 

wykonane. Poinformował, iż w m. Żelisławice zostały zamontowane lustra o które zabiegał  

i dodał, iż trzeba umieścić przejście dla pieszych w Żelisławiczkach jako stały element 

drogowy. Odniósł się do sytuacji finansowej szpitala i zaznaczył, iż wynik finansowy jest lepszy 

niż w 2018 roku, lecz koszty są na wysokim poziomie i to sią nie zmieni, ponadto brakuje 

lekarzy.  

Następnie głos zabrał Pan Z. Matyśkiewicz pogratulował wójtowi wotum zaufania i życzył 

wszystkiego dobrego, po czym Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy. Obrady wznowiono 

o godzinie 1015 

 

Ad. 7.  

Następnie przystąpiono do procedowania udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Secemin. Pan Przewodniczący odczytał Uchwałę Nr 44/2022 IV Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 5 kwietnia 2022 roku w sprawie opinii  

o sprawozdaniach z wykonania budżetu Gminy Secemin za 2021 rok wraz z informacją  

o stanie mienia jednostek samorządu terytorialnego i objaśnieniami. Uchwała zawiera 

pozytywną opinię o przedłożonych sprawozdaniach z wykonania budżetu - w załączeniu do 

protokołu.  

Następnie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Pan Łukasz Baran odczytał Uchwałę  

Nr 1/22 Komisji Rewizyjnej z dnia 13 maja 2022 r. w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium 

Wójtowi Gminy Secemin - załącznik do protokołu. Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała wykonanie budżetu za 2021 rok i przesłała do Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Kielcach wniosek dotyczący udzielenia absolutorium za 2021 rok. 

W dalszej części posiedzenia Pan Przewodniczący odczytał Uchwałę Nr 67/2022 IV Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 17 maja 2022 roku 
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zawierającą pozytywnie zaopiniowany wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Secemin  

w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Secemin za 2021 rok.  

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Secemin za 2021 rok. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

„Przeciw; - 0 głosów; 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała  

Nr XXXIV/275/22 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Secemin za 2021 rok. 

Następnie przystąpiono do głosowania uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Secemin 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za 2021 rok. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

„Przeciw; - 0 głosów 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała  

Nr XXXIV/276/22 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Secemin absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu gminy za 2021 rok. 

Pan Przewodniczący pogratulował Panu Wójtowi udzielonego absolutorium. Gratulacje złożył 

też na ręce Pani Skarbnik 

Pan Wójt podziękował za udzielone absolutorium. Podziękował pracownikom, z Panią 

Skarbnik i Panem Sekretarzem na czele. Złożył też podziękowania radnym i sołtysom za 

współpracę, za uwagi. Dodał, iż rok ubiegły charakteryzował się mniejszymi wydatkami, gdyż 

dużo zadań było aktualizowane. Nawiązał do planowanych zadań, min. przebudowy odcinka 

drogi w Psarach i tu podziękował Pani Skarbnik za szybkie i skuteczne działania  

w przygotowaniu projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy dla Województwa 

Świętokrzyskiego. Odniósł się do tematu budowy łącznika wodociągu Bichniów-Czaryż. 

Ad. 8.  

W punkcie tym przystąpiono do rozpatrywania pozostałych projektów uchwał ujętych  

w porządku obrad. 

Pani Skarbnik podziękowała za miłe słowa skierowane pod jej adresem, a następnie 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Świętokrzyskiego. 

Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 
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„Przeciw; - 0 głosów; 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Pan Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały.  

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała  

Nr XXXIV/277/22 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Świętokrzyskiego. 

Przystąpiono do rozpatrywania uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy na lata 2022-2028. 

Głos zabrała Pani Skarbnik, która wyjaśniła, że WPF została uaktualniona do zmian  

w budżecie gminy Secemin wprowadzonych Zarządzeniami Wójta i uchwałą w sprawie zmian 

budżetu Gminy Secemin na 2022 rok Wprowadzono min. zmiany na przedsięwzięciu 

„Rozbudowa sieci kanalizacyjnej w m. Secemin” zwiększając kwotę nakładów o 28 tysięcy zł. 

Wprowadzono nowe przedsięwzięcie o nazwie „Aktywna rekreacja w Seceminie” na kwotę 

154 060,40 zł. Zadanie to dotyczy przebudowy skweru przy budynku urzędu gminy oraz 

zagospodarowania terenu przy Fortalicji. Zwiększono do 120 tysięcy zł kwotę na wykonanie 

dokumentacji przebudowy drogi wojewódzkiej w Psarach. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

„Przeciw; - 0 głosów; 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Pan Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały.  

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała  

Nr XXXIV/278/22 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata  

2022-2028. 

Ponownie głos zabrała Pani Skarbnik i szczegółowo omówiła zmiany do budżetu Gminy 

Secemin na 2022 rok. Powiedziała. iż zwiększenie dochodów i wydatków budżetu o kwotę 

228 111, 10 zł wynika min. z otrzymanej dotacji na podwyżkę płac dla nauczycieli oraz pomoc 

Ukraińcom.  

Pan B. Wasik pytał czy kwota dotacji na podwyżki dla nauczycieli pokrywa koszty podwyżek. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że tak. 

Przystąpiono do głosowania uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Secemin na 2022 rok. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

„Przeciw; - 0 głosów; 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Pan Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały.  

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała  

Nr XXXIV/279/22 w sprawie zmian budżetu Gminy Secemin na 2022 rok. 
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Ad.9. 

 W punkcie tym głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Pan H. Lis i powiedział,, 

że skoro Powiat robi trudności przy wydaniu zgody na umieszczenie w pasie drogi łącznika 

wodociągu Bichniów-Czaryż to może lepiej będzie połączyć wodociąg z Celiny  

z Wolą Czaryską. Poprosił też o przeprowadzenie spotkania z mieszkańcami m. Psary  

w temacie przebudowy drogi wojewódzkiej w tej miejscowości. 

Do powyższego odniósł się Pan Wójt i powiedział, że trudno by było połączyć wodociąg  Celiny 

z Wolą Czaryską, gdyż w poprzednich latach wodociągi były wykonywane mało 

perspektywicznie, są duże różnice w przekroju rur i trudno by było je połączyć, Niemniej jednak 

będzie brany ten pomysł pod uwagę. Przeprowadzone zostanie spotkanie z mieszkańcami  

i projektantem przebudowy odcinka drogi wojewódzkiej w Psarach. 

Pan D. Grzesik zgłosił problem drogi dojazdowej w Żelisławicach, gdzie przejazd jest 

blokowany przez rosnące obok drzewa.  

Pan Wójt powiedział, że z blokujących gałęzi można zrobić zrębki. 

Głos zabrał sołtys Żelisławic Pan H. Lech i powiedział, że może być problem z oczyszczeniem 

tej drogi, gdyż drzewa rosną w granicy działki prywatnej i nie wiadomo czy będzie zgoda jej 

właściciela na takie działania. 

Pan Wójt dodał, że trzeba będzie porozmawiać w tym temacie z właścicielem działki.  

Głos zabrała też Pani Sołtys Żelisławiczek - Grażyna Jarmuda i poprosiła o podcięcie gałęzi 

lip rosnących na placu zabaw w Żelisławiczkach. 

Pan Wójt obiecał, iż gałęzie lip zostaną podcięte. 

Ad. 10 

 W punkcie tym Pan Przewodniczący stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany  

i zamknął XXXIV sesję Rady Gminy Secemin. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:       Przewodniczący Rady Gminy 

Anna Kraszewska              mgr Bogdan Wasik 

 

 


